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Podetak sjednice u 18:30 sati.

ZAPISNIK

sA 1. SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA U 2023. godini ODRZANE 02.03.2023. godine U ZBORNICT SKOLE

Sjednicu je sazvala predsjednica Skolskog odbora na priiedlog ravnatel)ice 5kole.

Prisutni: Odsutni:

1.. Maja Koitii 1. Natalija Boiniakovid

2. Ivan Sambol

3. Davor Medved

4. Josip Faletar

5. Elvira Cvitkovi6

6. Marijana Kelava

Zapisniiar sjednice je tajnica Skole Zrinka Stuburii.

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa 9. siednice Skolskog odbora u 2022. godini

2. Usvajanje dnevnog reda

3. Davanje suglasnosti za zapo5liavanje uditeliice hrvatskog jezika na odredeno nepuno radno vrijeme,
po uputnici Upravnog odiela za obrazovanje i druStvene djelatnosti

4, Davanje suglasnosti za zapoSljavanje ufitelja/ice matematike na neodretleno i puno radno vriieme,
uEitelja/ice fizike na neodredeno i nepuno radno vrijeme, strudnog suradnika pedagoga/inie na

odretleno i nepuno radno vrijeme, po provedbi natjedaja

5. Usvajanje Financijskog izvje5taia i raspod.iele rezultata

5. Usvajanje izvleitaja o financiiskom planu za 2022. godinu



7. Usvajanje izmiena Pravilnika o provedbi jednostavne nabave u Skoli

8. Razno

Ad 1: Zapisnik sa 9.sjednice Skolskog odbora u 2022.godini jednoglasno je usvojen.

Ad 2: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad 3: Nakon Sto je utiteliica Marica Jozinovid dala sporazumni otkaz u dijelu radnog vremena, na sate
koje je ona ostavila nakon provedbe natjedaja zaposlena je uditel.iica Marija Magdalena Lermajer. Time je

ostao uprainjen dio satnice hrvatskog jezika od,22 sata ukupnog radnog vremena, na odretleno do
povratka ravnateljice Katice Gudelj na mjesto uditeljice hrvatskog jezika. Zatrallli smo suglasnost za

zapoSl.javanje od Ureda driavne uprave, a uputnicom su nam poslali uditeljicu Ma5u Vuli6. Ravnateljica je

zatralila suglasnost za zapolliavanje Maie Vulii na radno mjesto uiiteljice hrvatskog jezika, na nepuno i
odretleno radno wijeme.

Suglasnost je dana jednoglasno.

Ad 4: Manda Grdenii podnijela ie zahtjev za odlazak u mirovinu s 30.72.2022. godine. Time je ostalo

upraZnjeno radno mjesto uditelja matematike i fizike. 2. veljade 2O23. godine

raspisali smo natjefai za uiitelja fizike neodredeno na 12 sati ukupnog tiednog radnog vremena, za

utitelja matematike na neodretleno na puno radno vrijeme i za strudnog suradnika pedagoga na pola

radnog vremena do povratka Sanje Orloli6 na rad u punom radnom vremenu.

Za uditelja/icu fizike stigle su dvije prijave od kolih je jedna struina i ispunjava uvjete. Nakon provedenog
pisanog testiranja i usmenog intervjua kandidatkinja je odustala od natiedaja. Za navedeno radno mjesto
ponovit 6e se natjetaj, a trenutadno je zaposlena Ivona Cvitkovii na odredeno, do 60 dana.

Za uditelja/icu matematike stiglo je deset prijava od kojih fetiri ispunjavaiu uvjete i pripadaju kategoriji A
po Pravilniku o odgovaraju6oj vrsti obrazovanja utitelja i strudnih suradnika u osnovnoj Skoli te su
pozvani na testiranje. Testiranju su se odazvala tri kandidata te su pozvani i na interviu. Ravnatel.lica

predlaZe kandidatkinju Rebeku Smit za zapoSliavanje na radno miesto utiteljice matematike, na puno i
neodrecleno radno vrijeme, uz probni rok od 6 mieseci.

Suglasnost je dana jednoglasno.

Za strudnog suradnika pedagoga/inju stiglo je sedam prijava, od toga je Sest pravodobno i potpuno te je

Sest kandidata pozvano na testiranje. Testiranju su se odazvala tetiri kandidata koja su pozvana i na

interuju. Ravnateljica predlaZe zapoil.javanje Magdalene furi6 na radno miesto pedagoga/inje na nepuno i
odredeno radno vri.jeme.

Suglasnost.je dana.jednoglasno.

Ad 5: Pod todkom 5. ravnateljica ie pojasnila financijske izvje5taje i raspodielu rezultata za2022. Eodin\.

Suglasnost je dana jednoglasno.

Ad 6: Pod tofkom 6. ravnateljica je zatraiila suglasnost za usvajanie godiSnieg izvjeStaja o izvrienju
financi.jskog plana za 2022. godinu

Suglasnost ie dana jednoglasno,



Ad 7: Pod todkom 6. je izmjena Pravilnika o provedbi iednostavne nabave u Skoli. Pravilnik je potrebno
mijenjati zbog prebacivanja ciiena u eure.

Suglasnost je dana jednoglasno.

Ad 8: Pod toikom razno niie bilo pitanja.

Sjednica je zavrSila u 19:30 sati.
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